

Kadro Unvanı Memur Olanların 15 Ocak 2017 Maaşları (14 Günlük Fark Dahil)

Devlet memurlarının maaşı, 1 Ocak 2017 tarihinden geçerli %3'lük genel maaş zammı ve 15 Ocak 2017 tarihinden geçerli asgari geçim indirimi artışına bağlı olarak yükseldi. - 11.01.2017

KADRO UNVANI MEMUR OLANLARIN 15 OCAK 2017 MAAŞLARI (14 GÜNLÜK FARK DAHİL)

Devlet memurlarının maaşı, 1 Ocak 2017 tarihinden geçerli %3'lük genel maaş zammı ve 15 Ocak 2017 tarihinden geçerli asgari geçim indirimi artışına bağlı olarak yükseldi.

Zamlı ilk maaşlarını 15 Ocak 2017'de alacak olan memurlara, maaş zammı nedeniyle 1-14 Ocak dönemine ait fark ödemesi de yapılacaktır.

Bu çerçevede, kadro unvanı "Memur" olan lisans mezunu Devlet memurlarının, 14 günlük zamlı maaş farkı ve zamlı 15 Ocak maaşlarının net tutarının ne kadar olacağı konusunda memurunyeri.com olarak hazırladığımız Tabloya aşağıda yer verilmiştir.

Maaşınızı kendiniz hesaplamak için [tıklayınız](#)...

"Memur" kadro unvanlı olanların 15 Ocak 2017 net maaşı (14 günlük fark dahil)

Eşi çalışmayan ve/veya çocuğu olanların aşağıdaki aylık net maaşa eklemesi gereken tutarlar için [tıklayınız](#)...

D/K	Hizmet Yılı	15 Ocak 2017 net maaşı	1-14 Ocak maaş farkı	Toplam
1/4	25 yıl ve üstü	2.828 TL	40 TL	2.868 TL

1/4	24	2.826 TL	40 TL	2.866 TL
1/3	23	2.821 TL	40 TL	2.861 TL
1/2	22	2.816 TL	40 TL	2.856 TL
1/1	21	2.810 TL	40 TL	2.850 TL
2/3	20	2.802 TL	39 TL	2.841 TL
2/2	19	2.796 TL	39 TL	2.835 TL
2/1	18	2.791 TL	39 TL	2.830 TL
3/3	17	2.662 TL	37 TL	2.699 TL
3/2	16	2.658 TL	37 TL	2.695 TL
3/1	15	2.654 TL	37 TL	2.691 TL
4/3	14	2.630 TL	37 TL	2.667 TL
4/2	13	2.626 TL	37 TL	2.663 TL
4/1	12	2.622 TL	37 TL	2.659 TL
5/3	11	2.475 TL	35 TL	2.510 TL
5/2	10	2.471 TL	35 TL	2.506 TL
5/1	9	2.468 TL	34 TL	2.502 TL

6/3	8	2.507 TL	31 TL	2.538 TL
6/2	7	2.504 TL	31 TL	2.535 TL
6/1	6	2.501 TL	31 TL	2.532 TL
7/3	5	2.498 TL	31 TL	2.529 TL
7/2	4	2.495 TL	31 TL	2.526 TL
7/1	3	2.493 TL	31 TL	2.524 TL
8/3	2	2.437 TL	30 TL	2.467 TL
8/2	1	2.435 TL	30 TL	2.465 TL
9/2	1	2.431 TL	30 TL	2.461 TL
9/1	0	2.429 TL	30 TL	2.459 TL

NOT:

**Aile yardımı ve asgari geçim indirimi bakımından, ilgililerin bekar (veya eşi çalışan) ve çocuksuz olduğu varsayılmıştır.*

**Çalışılan kurumlardan kaynaklı ödeme farklılıkları dikkate alınmamıştır.*

**Sendika aidatı ve toplu sözleşme ikramiyesi ödemesi dikkate alınmamıştır.*

**Tabloda hizmet süresi 8 yıldan az gösterilenlerin, 30.09.2008 tarihinden sonra işe girmiş oldukları varsayılmıştır.*

**Tabloda, hizmet süreleri itibariyle ulaşılabilecek derece/kademeler tahmini olarak kullanılmıştır.*

Kaynak:memurunyeri.com

Telefon: +90 (312) 473 84 23

E-Posta: mts@mevzuattakip.com.tr

Adres: Çetin Emeç Bulvari Hürriyet Cad. No: 2/12 Çankaya ANKARA